
Prezydent spotkał się z władzami Związku
Piłki Ręcznej i Superligi

W trakcie spotkania omówiono również bieżącą sytuację piotrkowskich klubów, ich problemy
finansowe oraz wyzwania organizacyjne związane z utrzymywaniem zespołów w elicie. Poruszono
też kwestie promocji piłki ręcznej wśród młodzieży oraz możliwości organizacji wydarzeń o
charakterze ogólnopolskim i międzynarodowym w przyszłości.
Po zakończeniu spotkania, Prezydent wraz z gośćmi wzięli udział w uroczystym otwarciu
Ogólnopolskich Igrzysk Młodzieży Szkolnej w Piłce Ręcznej w Hali Relax.
 


